

# Simone Bollini Trio



Original compositions, improvisation and interplay are the main features of the jazz trio formed by Simone Bollini (piano), Roberto Koch (bass) and Filippo Valnegri (drums). The harmony and dialogue between the musicians builds on a repertoire in which moments of energy and tension alternate with darker and introspective atmospheres. The result is a continuous musical research that takes inspiration from the past and reaches out to modern jazz sounds.

## **Bio | Simone Daniele Bollini | Piano**

Simone Bollini, born in Lugano in 1981, lives in Basel, working as a jazz pianist and piano teacher focused on live jazz performances and composing. He has played in numerous jazz, blues, and pop projects since 1998 and studied jazz piano extensively, earning various diplomas and attending workshops with notable European, International and Swiss jazz musicians.

## **Bio | Roberto Koch | Base**

Roberto Koch, a versatile bassist from Caracas and graduate of Escuela de Música Lino Gallardo, has played with prominent Venezuelan and international artists, appeared on over 50 recordings, and presented workshops on Venezuelan music at institutions like Berklee College of Music and the University of Tokyo.

## **Bio | Filippo Valnegri | Drums**

Filippo Valnegri, born in Lecco in 1986, began playing live at 13 after years of self-taught study, attended classes and workshops with renowned drummers, joined the E.L.P. Tribute project for a U.S. tour, received the Outstanding Musicianship Award at the Umbria Jazz Festival in 2010, and now focuses on jazz as a freelance musician and teacher.

## **Contact & Booking**

Email: [simobollini@gmail.com](mailto:simobollini@gmail.com) | Website: [simonebollini.com](http://simonebollini.com) | Phone: +41 76 558 86 53

# Simone Bollini Trio

Deutsch



Originalkompositionen, Improvisation und Zusammenspiel sind die Hauptmerkmale des Jazztrios, das aus Simone Bollini (Klavier), Roberto Koch (Bass) und Filippo Valnegri (Schlagzeug) besteht. Die Harmonie und der Dialog zwischen den Musikern basieren auf einem Repertoire, in dem sich Momente von Energie und Spannung mit dunkleren und introspektiven Atmosphären abwechseln. Das Ergebnis ist eine kontinuierliche musikalische Forschung, die sich von der Vergangenheit inspirieren lässt und sich modernen Jazzklängen zuwendet.

## **Bio (DEU) | Simone Daniele Bollini | Piano**

Geboren in Lugano, aufgewachsen nahe Como, begann Bollini im Alter von fünf Jahren Klavier zu spielen. Nach dem Abschluss eines Studiums in Jazzklavier an der *Civica Scuola di Musica* in Mailand & einem *Master of Science in Sound Engineering* wechselte er von der IT-Branche zur Jazz-Musik. Seit 2012 ist Basel Bollini's künstlerisches Zuhause, von wo er mit lokalen & internationalen Musikern zusammenarbeitet.

## **Bio (DEU) | Roberto Koch | Base**

Roberto Koch, ein vielseitiger Bassist aus Caracas und Absolvent der *Escuela de Música Lino Gallardo*, hat mit renommierten venezolanischen & internationalen Künstlern gespielt. Koch ist auf über 50 Aufnahmen zu hören & hat Workshops über venezolanische Musik an Institutionen wie dem *Berklee College of Music* und der *Universität Tokio* gehalten.

## **Bio (DEU) | Filippo Valnegri | Drums**

Filippo Valnegri, 1986 in Lecco geboren, begann nach Jahren des autodidaktischen Studiums des Schlagzeugs im Alter von 13 Jahren live aufzutreten, nahm an Kursen und Workshops mit renommierten Schlagzeugern teil, schloss sich dem *E.L.P. Tribute-Projekt* für eine USA-Tournee an, erhielt 2010 den *Outstanding Musicianship Award* beim *Umbria Jazz Festival*. Valnegri ist heute freiberuflicher Jazz-Musiker und Jazz-Lehrer.

## **Kontakt & Booking**

Email: [simobollini@gmail.com](mailto:simobollini@gmail.com) | Website: [simonebollini.com](http://simonebollini.com) | Tel: +41 76 558 86 53